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§ 1 

Sammanträdets öppnande, presentation och godkännande 

av föredragningslista 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR Stockholm) öppnar sammanträ-

det och hälsar alla välkomna.  

 

Närvarande ledamöter och tjänstemän presenterar sig. 

 

Rådet godkänner föredragningslistan med ändringen att punkt 5 

behandlas före punkt 4.  

 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR Stockholm) och ledamot Håkan 

Jarmar (HSO/RSMH Stockholms läns distrikt) får i uppdrag att 

justera dagens protokoll. Protokollet ska justeras den 11 

december 2015. 

 

 

§ 3  

Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att det gemensamma funktionshinderrådets protokoll 

från den 19 november 2015 har justerats den 20 november 2015. 

Inga kvarstående frågor.  

 

Rådets beslut 

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutade att lägga det 

anmälda protokollet till handlingarna. 

 

 

§ 4 

Hemtjänstutredningen – Slutrapport i fas 1 

Anders Håkansson, strateg vid äldreförvaltningen, inleder med en 

kort presentation om hemtjänstutredningen och dess delområden. 

Nuvarande lägesbild är att företrädare på stadsdelsförvaltningarna 

har intervjuats gällande ersättnings- och tidsregistreringssystemet 

inom hemtjänsten. Inkomna svar sammanställs nu men arbetet 

har blivit något försenat. Svarsfrekvensen är ca 24 % vilket gör 

att resultatet kan betraktas som statistiskt säkerställt men 

äldreförvaltningen arbetar nu för att svarsfrekvensen ska öka 

ytterligare. Inkomna svar analyseras och läggs till grund för ett 

förslag på tekniska förändringar vad gäller till exempel 

inloggning på systemet och en säkrare driftsplattform till det nya 

systemet, som är planerat att tas i drift den 1 januari 2017. 



 SoNs, ÄNs och ÖFNs FH-råd 

Protokoll 11/2015 

 

Sida 4 (12) 

 

 

 
 

 

Socialförvaltningen 

Administrativa avdelningen 

 

106 64 Stockholm 

 

 

 

Målbilden med hemtjänstutredningen är att möjliggöra att 

insatsen hemtjänst beviljas med en ramtid. 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet ställer frågor som 

besvaras. Rådet uttalar att personer under 65 år kan beviljas 

hemtjänst och undrar om socialnämnden har fått samma uppdrag 

som äldrenämnden. Gillis Hammar sa att socialnämnden inte har 

fått motsvarande uppdrag vilket medför i nuläget att 

socialnämnden kan yttra sig i ärendet om den är remissinstans. 

Emellertid, eftersom det är viktigt att funktionshindersfrågor 

bevakas för allas intressen så har frågan om socialnämnden ska få 

motsvarande uppdrag väckts.  

 

Äldreförvaltningens ställningstaganden till sitt förslag på nytt 

ersättnings- och tidregistreringssystem presenteras för det 

gemensamma funktionshinderrådet i februari 2016, vid vilket 

rådet får möjlighet att tillföra synpunkter och bidra med sin 

kompetens inom sakområdet. 

 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Anders Håkansson för den 

intressanta föredragningen. 

 

 

§ 5 

Aktuellt inom funktionshinderspolitiken 

Riitta-Leena Karlsson, funktionshinderombudsman i Stockholms 

stad, berättar att Ramböll har fått i uppdrag att utreda om stadens 

Program för delaktighet 2011 – 2016 har fört dessa frågor framåt, 

vad som är bra i programmet och vad som behöver förbättras 

med mera. I uppdraget ingår att intervjua företrädare från staden 

och organisationerna. Rambölls rapport blir tillsammans med de 

nya/reviderade nationella funktionshindermålen ingångsvärde i 

stadens nya program för delaktighet. Rambölls rapport ska vara 

klar den 30 april och de nationella funktionshindermålen 

presenteras den 30 juni 2016. Stadens nya Program för 

delaktighet utarbetas under hösten 2016 och börjar gälla den 1 

januari 2017.  

 

Det gemensamma funktionshinderrådet ställer frågor som 

besvaras. En fråga kring delaktighet som lyfts är att stadens 

rekryteringar i princip bara är heltidstjänster. Om staden utlyser 

deltidstjänster skulle fler personer med funktionsnedsättning 

kunna söka det utlysta jobbet och arbeta utifrån sin förmåga.    

 


